
LENS JAARVERSLAG 1947-48 
 
Jaarverslag van het secretariaat over het verenigingsjaar 1947-1948, waarin verkort opgenomen 
het verslag van de Juniorencommissie. 
 
INLEIDING. 
Het achter ons liggende jaar geeft reden tot tevredenheid. Bezien we de technische prestaties, 
dan valt de goede rangschikking op van het eerste elftal in de competitie van de 4e klas K.N.V.B., 
n.l. de tweede plaats. Daarnaast behaalde het vierde elftal het kampioenschap in de 2e klas F 
van de afdeling ’s-Gravenhage. Jammer genoeg bleef het in de promotie-competitie iets bij zijn 
tegenstander, V.D.V. 2, ten achter. Deze prestaties wijzen er op, dat er nog een weinig aan ons 
kunnen ontbreekt.. Serieuze training kan volgend jaar zeker enige kampioenen opleveren. 
Andere redenen tot tevredenheid zijn de flinke vermeerdering van het ledental, de gezonde 
financiële positie en een goed verenigingsleven, bereikt door samenwerking van bestuur, actieve 
en ondersteunende leden. 
 
ALGEMEEN OVERZICHT. 
De Alg.Verg. van Lenig en Snel vond plaats op Vrijdag 18 Juli 1947 in café "Emma", waarbij 61 
leden en donateurs aanwezig waren. 
Onze velden werden door Dhr. A. Hemmen voor de competitie in uitstekende conditie gebracht. 
Mede dank zij de hulp van de weergoden werd daardoor het competitie-programma een vlot 
verloop gewaarborgd. De training werd in eigen hand gehouden. De senioren oefenden onder 
leiding van Dhr. R. Roemers, terwijl bij de junioren Dhr. A.v.Huffel de training verzorgde. Ook nu 
weer gaven de jongeren, wat opkomst betreft, hun oudere sportmakkers het goede voorbeeld 
De Juniorencommissie organiseerde op 29 Juni haar jaarlijkse sportdag, die ook nu weer zeer 
goed slaagde. Ook de sportdag van de senioren op 3 Augustus had een prettig verloop. 
Door enkele van onze elftallen werden trips ondernomen. Zo reisde het eerste elftal naar 
Haaksbergen en het vierde elftal naar Panningen, terwijl verschillende elftallen naar Haarlem 
trokken om aldaar D.S.S.H. te bestrijden. 
Op Zondag 21 September trof men de Lens-familie ‘s-morgens in de kapel van Groenesteijn. 
Vele leden en donateurs(-trices) woonden de H.Mis bij en gingen ter H.Tafel.  
In October werd onze Geest. Adviseur benoemd tot Pastoor te Ierseke (Z). Pastoor D.Buis, die 
ons steeds trouw ter zijde stond op de bestuursvergaderingen en die ook bij andere 
gelegenheden op de bres stond voor zijn dierbaar geworden LenS, missen wij node. 
De Pers- en Propagandacomm. gaf weer als van ouds blijk van haar grote kunnen. We 
memoreren o.m. de tocht ar Duinrell op Zondag 27 Juli, het St.Nicolaasfeest op Zondag 7 
December en bovenal het uitmuntend geslaagde familiefeest op Vrijdag 23 Januari in de Oude 
Doelen te Delft, waar onder leiding van Dhr. J. Nuijten de opvoering plaats vond van het stuk "In 
het witte Paard". Het werd een eclatant succes, zowel voor de artistieke leiding als voor de 
tonelisten. Ook de geestelijke verzorging werd niet uit het oog verloren, getuige de deelname aan 
de Stille Omgang op 14 Maart . 
Ook de bibliotheek verkreeg weer de nodige aanwinsten, dank zij de zorg vooral van Dhr. 
P.Juffermans. 
In de Lensrevue van 9 Maart werd de benoeming aangekondigd van kapelaan L. Nijs tot 
Geest.Adviseur van onze vereniging. De installatie vond plaats in de bestuursvergadering van 30 
Maart. We hopen van ganser harte, dat hij als geestelijk leidsman lange jaren in ons midden mag 
veroeven, 
 
LEDENTAL. 
Het secretariaat noteerde op 31 Mei 1947 229 leden. Per 31 Mei 1948 waren er 269 
ingeschreven. Een winst derhalve van 40 leden, voornamelijk junioren en pupillen. 
Op 31 Mei 1947 waren er geregistreerd 333 ondersteunende leden. Een jaar later bedroeg het 
aantal 305, een teruggang alzo van 28, hetgeen zijn hoofdoorzaak vindt in de 
tijdsomstandigheden. De Pers- en Propagandacommissie heeft het zich reeds tot taak gesteld dit 
verschil weg te werken en bovendien nog tot uitbreiding van het getal te komen, onder het mottos 
Op naar de 400! Met medewerking van onze leden zal zij zonder twijfel slagen.  



 
BESTUUR 
Het college was als volgt samengesteld: 
Kap.D.Buis, Geest.Adv.;  
W. Praalder, voorz.;  
P.Juffermans, 2e voorz,  
A.v.d.Kley, secretaris;  
J.v.Venrooy, 2e secr.;  
H.Houkes, penningmeester;  
J.J.v.Luxemburg, 2e penningm.;  
N.Schouten en  
C.Miltenburg, commissarissen. 
In de vacature H.Kops werd niet voorzien. Er waren 10 bestuursvergaderingen, terwijl het 
dagelijks bestuur diverse malen bijeenkwam. 
 
COMMISSIES. 
Uit het verslag van de Juniorencommissie lichten wij het volgende: De oorspronkelijke 
samenstelling van de comm, was:  
Kap.D.Buis, voorz.;  
P.Juffermans, 2e voorz.; 
A.v.Huffel secretaris;  
J.Walsteíjn,  
W.Visser,  
A.Speelmans,  
J.Goemans,  
H.Vink en  
J.v.Wassem, leden. 
J.v.Melsen werd later aangewezen als leider van het pupillen B elftal. In de loop van het jaar 
moesten H.Vink als lid en A.v.Huffel als secretaris bedanken i.v.m. werkzaamheden. 
Laatstgenoemde bleef als lid van de comm. Aan, terwijl J. Walsteijn Jr. in zijn plaats tot secretaris 
werd benoemd. J.Wüstefeld en Fr.v.Luxemburg verlichtten dikwijls als leider en scheidsrechter de 
taak van de comm., terwijl ook aan de Eerw. Broeders van de school Herschelstraat veel dank 
verschuldigd is voor hun daadwerkelijke medewerking. 
Op 31 Mei 1947 telde onze vereniging 113 junioren en pupillen. Bij het begin van het nieuwe 
verenigingsjaar was dit aantal tot 170 gestegen. Als gevolg hiervan konden er dit jaar 9 elftallen 
worden opgesteld t.w. 7 junior- en 2 pupillen-ploegen. Dit betekende een vooruitgang van 4 elf-
tallen. 
Bij tournooien en nederlaagwedstrijden werd succesvol gestreden. Op het RAVA-V.V.P. tournooi 
behaalde C een 1e prijs. Van G.D.A. brachten A en -C een 2e prijs mee, op het D.S.S.H.-tournooi 
hielpen de beide juniorelftallen mede een vaantje veroveren, de nederlaagwedstrijden van 
R.K.V.V.L. leverden een 1e en 2e prijs op. 
De sportdag op 29 Juni had, mede door hulp van Dhr. J.v.Liempt en het bestuur, een zeer goed 
verloop. Niet minder dan 78 jongens namen er aan deel. Ook de Feestavond in Delft werd door 
onze jongeren goed bezocht. Dhr.Juffermans zorgde er bij die gelegenheid voor, dat de jongens 
weer netjes thuis kwamen. De St.Nicolaasavond in EMMA werd een groot succes, vooral ook 
door de medewerking van broeder Henricus en J.v.Melzen, terwijl Dhr. N.Schouten zich bij die 
gelegenheid als cineast ontpopte. 
De veldtraining mocht zich verheugen in een groot aanal deelnemers. Bovendien vond voor B en 
C van medio October tot eind April zaaltraining plaats, die ook zeer in de  smaak viel. 
Van de prestaties in de competitie kan in het kort et volgende vermeld worden. 
Het A wist zich keurig in de middenmoot te handhaven. Doordat enige van de beste spelers 
spoedig de gelederen van de senioren moesten versterken, werd dit elftal aanzienlijk 
Verzwakt. Dat het zich toch wist te handhaven, dankt het voornamelijk aan het goede opkomen 
en de prettige verstandouding van de jongens.  
Ons B bracht het er niet zo goed af. Wat de sterkte betreft, had dit elftal een betere plaats moeten 
innemen. Dit elftal had echter in zijn gelederen enige te zwakke spelers voor de 2e klasse, die de 



prestaties drukten.  
Het C heeft een goede competitie achter de rug. Het bezet een eervolle 2e plaats en moest 
slechts in Oosterboys zijn meerdere erkennen.  
Ook LenS D eindigde op de 2e plaats. In dit elftal maakten verschillende spelers zichtbare 
vorderingen.  
Het E belandde op de 4e plaats na een felle strijd met Rava, Oosterboys en G.D.A.  
LenS F was niet zo sterk. Soms werden zware nederlagen geleden, hoewel de resultaten beter 
waren dan van het D vorig jaar, dat toen in dezelfde omstandigheden verkeerde.  
Het G heeft als jongste loot aan de LenS-stam zich in deze comp. keurig gehouden, het bezette 
een eervolle plaats.  
Ook onze pupillen deden van zich spreken en verwierven bij hun tegenpartijen al spoedig het 
praedicaat onverslaanbaar. 
 
De andere commissies zullen alsnog verslag van hun werkzaamheden doen. Een enkele 
opmerking moge hier nog volgen. 
 
De Elftalcommissie zag zich ook in het afgelopen seizoen weer voor moeilijke opgaven gesteld 
door het grote getal afschrijvingen. De leden, die zich aan ongemotiveerd afschrijven schuldig 
maken, brengen het goed verloop van de competitie ernstig in gevaar. Huldigt dus het principe 
alleen in uiterste noodzaak b.v. bij.ziekte, een bericht van verhindering te zenden. 
De kascommissie heeft, blijkens haar rapport, met grote nauwkeurigheid haar werk verricht. 
De Reglementswijzigingscommissie is gereedgekomen met haar concept-reglement. 
LENS-REVUE. 
Ons clubblad verscheen iedere week regelmatig bij de Lens-familie. De redacteuren, de heren 
P.Juffermans en J. v.Venrooy, alsmede het administratie-adres Dhr. v.Luxemburg en familie, zijn 
wij grote dank verschuldigd.  
SLOT 
Bij het opmaken van de balans van het afgelopen jaar mogen wij in vele opzichten van positieve 
winst spreken, winst echter, die in de nabije toekomst geconsolideerd dient te worden, vooral op 
technisch gebied. Goed gevolgde en regelmatig beoefende training zal zeker tot dit doel leiden. 
Dit jaarverslag mag niet besloten worden zonder een enkel dankwoord. In de eerste plaats de 
bestuursleden en commissies, maar ook die leden, welke met de leiders de vereniging dienden. 
Laten we met inspanning van alle krachten en met Gods hulp trachten mee te werken aan de 
verdere opbloei van onze club. 
 
 
 


